

PINK RUN.HK

The Organizer



HONG KONG HEREDITARY
BREAST CANCER FAMILY REGISTRY
香港遺傳性乳癌家族資料庫



捐款表格 DONATION FORM

捐款截止日期

Donation deadline: 18.11.2018#

本人遞交捐款表格作 I submit this donation form for :

報名(首次遞交文件) enrollment (first time submission)

報名後補交額外捐款的捐款人名單 supplementary donor list for the additional donation after enrollment

(請在適當的空格內加上「✓」。 Please put a "✓" in the appropriate box.)

參賽者資料 Participant Information

參賽者全名 Full Name of Participant:

參賽組別 Race Event :

手提電話 Mobile No. :

電郵 Email :

通訊地址 Correspondence Address :

	捐款人全名 Full Name of Donor (請用正楷填寫 Please fill in BLOCK letters)	捐款 - 金額 Donation Amount HK\$	正式收據 Official Receipt (✓/✗)
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			
	支票號碼 Cheque No.	捐款總額 Total Amount 港幣 HK\$	

1 填妥此捐款表格，並連同(i)一張支付全數的劃線支票或(ii)銀行存款收據正本，一併寄交香港筲箕灣阿公岩村道18號 恆通資源中心12樓。信封面請註明「粉紅慈善跑」。

(i) 劃線支票抬頭：香港遺傳性乳癌家族資料庫有限公司 (支票背面請註明參賽者之姓名及手提電話)

(ii) 戶口轉賬：香港遺傳性乳癌家族資料庫有限公司，銀行及戶口號碼：(a) 東亞銀行 015-514-68-01303-8 (港元儲蓄戶口) (b) 永隆銀行 020-611-000-3707-2

You may submit this donation form with (i) a crossed cheque paying the full amount of donation or (ii) an original bank-in slip, by post or delivery to **12/F, Hang Tung Resources Centre, 18 A Kung Ngam Village Road, Shau Kei Wan, HK.** Please state "**Pink Run HK**" on the envelope.

(i) Crossed cheque payable to "Hong Kong Hereditary Breast Cancer Family Registry Limited".
Please put the name and mobile no. of the participant on the back of the cheque

(ii) Direct Transfer: Account Holder "Hong Kong Hereditary Breast Cancer Family Registry Limited"
Bank and Account No. : (a) Bank of East Asia 015-514-68-01303-8 (HKD SSA) : (b) Wing Lung Bank 020-611-000-3707-2

2 捐款滿港幣100元或以上可獲發收據作扣稅用途(稅局檔案91/9216)。收據抬頭將依照所填寫的「捐款人姓名」發出，並按捐款表格上參賽者的通訊地址寄出，再自行分發。如有任何扣稅查詢，請聯絡稅務局。

Except enrollment fee, an official tax-deductible receipt will be issued for any donation of HK\$100 or above (IR File No.91/9216). Donation receipts will be issued according to Name of Donor and sent to the correspondence address of the participant provided on the donation form for distribution. Please contact Inland Revenue Department for enquiries about tax-deduction.

3 「粉紅慈善跑」是富意義的慈善活動，我們鼓勵大家積極參與，出錢出力，共襄善舉。如你未能參與賽事，但樂意支持香港遺傳性乳癌家族資料庫，歡迎直接捐款，詳情請瀏覽主辦機構網頁 www.asiabreastregistry.com。

Pink Run HK is a meaningful event. We encourage you to join us by either becoming a runner or simply making donations. If you cannot join the Run but would like to support the Hong Kong Hereditary Breast Cancer Family Registry by donation, please visit the official website www.asiabreastregistry.com for details.

4 「#最高籌款獎」以2018年11月7日或以前收到的捐款作準。

#Top Fundraiser Awards are subject to the amount of donation received by 7 November 2018.